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en gemeenteraadsleden van gemeente Oss 
 
 
Ravenstein, 3 juli 2019 
 
 
Betreft: intentieverklaring 
 
 
Geachte dames en heren, 
 
Zoals bekend onderzoekt een initiatiefgroep in Ravenstein de mogelijkheid voor een nieuwe invulling 
van het monumentale Raadhuis in het historische centrum. 
 
Het eerste onderzoek, gestart in maart 2018, leverde een haalbaar maar niet realiseerbaar plan op. 
Het struikelblok was toen het vinden van een geschikte horecapartner die samen met een 
winkeleigenaar het commerciële deel van het plan zou gaan uitvoeren. 
 
Na de zomer keerden de kansen en diende zich een partij aan, Donato’s gewoon bijzonder & 
ristorante, die zowel hun winkel als horecazaak wil verhuizen naar het Ravensteinse Raadhuis. 
Samen met de (semi)publieke partijen, Toeristisch Informatiecentrum Ravenstein (TIR), 
Heemkundekring Land van Ravenstein en het Sint Barbaragilde, is er vanaf oktober 2018 samen 
met een externe projectbegeleider constructief onderzocht waar de beoogde samenwerking een 
versterkende werking op kan leveren. Voor de deelnemers van de initiatiefgroep maar ook voor de 
inwoners en bezoekers van Ravenstein. 
 
Het haalbaarheidsonderzoek nadert zijn voltooiing en ondergetekende initiatiefnemers willen met dit 
schrijven hun intentie uitspreken voor het voeren van een succesvolle samenwerking bij het beheer 
en behoud van het Ravensteinse Raadhuis. 
 
Namens de initiatiefnemers; eigenaren resp. besturen van 
Donato’s gewoon bijzonder & ristorante 
Toeristisch Informatiecentrum Ravenstein 
Heemkundekring Land van Ravenstein 
Sint Barbaragilde 
 
 


